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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

 

Protokół nr XLIII/21 

 

XLIII Sesja w dniu 25 listopada 2021r. 

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2021r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:29 tego 

samego dnia. Sesja odbywała się w trybie stacjonarnym. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1.Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Eugeniusz Bugaj 

4. Robert Czerwik 

5. Elżbieta Doroszuk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 

20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska – Łazaj 

Ponadto w sesji wzięli udział: 

1.Burmistrz Miasta Myszkowa  - p. Włodzimierz Żak. 

2. Z-ca Burmistrza Miasta- p.Iwona Franelak. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

z dnia 30.09.2021r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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5. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych dokonanej przez Wojewodę 

Śląskiego oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Myszkowie. 

6. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie za rok szkolny 

2020/2021. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na lata 2021-2032 

b) zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2021 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Myszkowa dla obrębów Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów 

obrębów Myszków i Ręby 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia oraz fragmentów obrębu Myszków 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w Gminie Koziegłowy 

(obręb Postęp) 

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 

i) zasad przeznaczania do sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy 

Myszków, wysokości stawek procentowych i warunków udzielania bonifikat 

j) zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 1 września 2016r. 

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Myszkowa 

k) rozpatrzenia skargi złożonej na kierownika Komunalnego Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej w Myszkowie 

l) rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa 

m) przekazania skargi według właściwości 

n) Programu współpracy Gminy Myszków z organizacjami pozarządowymi na 2022 r. 

o) podjęcia współpracy w celu zawarcia porozumienia o utworzeniu Klastra Energii 

p) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Myszków na lata 

2021-2028 

r) uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Miasta Myszkowa na 2021r. 

s) zmiany uchwały Nr I/3/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie 

powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz ustalenia ich składu osobowego 

t) zmiany uchwały Nr I/4/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie 

wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta w Myszkowie 

u) zmiany uchwały Nr II/14/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 27 grudnia 2018r. 

w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miasta 

w) zmiany uchwały Nr I/5/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 listopada 2018r. 

w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego 

i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie 

8. Wniosek o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie Pana Eugeniusza 

Bugaja. 

9. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. 

10. Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Przyjety porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 



3 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta z 

dnia 30.09.2021r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych dokonanej przez Wojewodę 

Śląskiego oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Myszkowie. 

6. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie za rok szkolny 

2020/2021. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na lata 2021-2032 

b) zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2021 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie. 

f) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa. 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Myszkowa dla obrębów Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów 

obrębów Myszków i Ręby 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia oraz fragmentów obrębu Myszków 

i) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w Gminie Koziegłowy 

(obręb Postęp) 

j) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 

k) zasad przeznaczania do sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy 

Myszków, wysokości stawek procentowych i warunków udzielania bonifikat 

l) zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 1 września 2016r. w 

sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Myszkowa 

m) rozpatrzenia skargi złożonej na kierownika Komunalnego Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej w Myszkowie 

n) rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa 

o) przekazania skargi według właściwości 

p) Programu współpracy Gminy Myszków z organizacjami pozarządowymi na 2022 r. 

r) podjęcia współpracy w celu zawarcia porozumienia o utworzeniu Klastra Energii 

s) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Myszków na lata 2021-

2028 

t) uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Miasta Myszkowa na 2021r. 

u) zmiany uchwały Nr I/3/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie 

powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz ustalenia ich składu osobowego 

w) zmiany uchwały Nr I/4/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 listopada 2018r. 

w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta w Myszkowie 

x) zmiany uchwały Nr II/14/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 27 grudnia 2018r. w 

sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miasta 

y) zmiany uchwały Nr I/5/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie 

powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie 

z) w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania na realizację przedsięwzięć 

niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach projektu pn. "Granty - wymiana 

pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 



4 

 

Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV 

Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 

4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 4.6.1 Czyste powietrze - konkurs. 

8. Przyjęcie rezygnacji radnego p.Eugeniusza Bugaja z funkcji wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta w Myszkowie 

9. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. 

10. Wybór kandydata do Powiatowej Rady Rynku Pracy 

11. Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 1.  

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

XLIII sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzyła i prowadziła wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta w Myszkowie p. Zofia Jastrzębska. Powitała wszystkie osoby biorące udział 

w posiedzeniu. Poprosiła radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia 

obecności oraz o zapisanie wyniku. Udział w posiedzeniu potwierdziło 19 radnych. 

Poinformowała, że podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła, aby przed rozpoczęciem obrad wszyscy obecni 

powstali i uczcili minutą ciszy pamięć osób, które wszyscy znaliśmy i ceniliśmy, a które 

w ostatnim czasie odeszły od nas do wieczności tj. ŚP p.Radosława Haluka i ŚP p.Andrzeja 

Słabosza. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta przedstawiła porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 2.  

Ustalenie porządku obrad.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska poinformowała, że na wniosek 

p.burmistrza proponuje się wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji projektu uchwały 

w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania na realizację przedsięwzięć 

niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach projektu pn. "Granty - wymiana 

pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV 

Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 

4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 4.6.1 Czyste powietrze - konkurs. 

 

Zapytała czy są pytania w związku z tym projektem uchwały? 

Radny p.Dominik Lech zapytał czy ten program grantowy łączy się z programem „Czyste 

Powietrze”  czy tylko nasz gminny? Czy można je łączyć? 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że program grantowy ma takie warunki, że 

zazwyczaj osoba, która go spełnia nie spełnia warunków „Czystego Powietrza”. Natomiast 

tak  jeden do jednego też nie jestem w stanie o tym państwu powiedzieć dlatego, że wszystkie 

przypadki są indywidualne. Tam jest kwestia warunku jednego konkursu z drugim. 

W przypadku takich pytań mamy trzy osoby przeszkolone. Zresztą, co sesję państwu 

odczytujemy, że ta liczba wniosków złożonych z „Czystego Powietrza” naprawdę rośnie, jest 
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zainteresowanie naszych mieszkańców, mieszkańcy z tego korzystają przy pomocy 

Wojewódzkiego Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i przeszkolonych trzech 

urzędników Urzędu Miasta.   

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad-wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

udzielania dofinansowania na realizację przedsięwzięć niskoemisyjnych w budynkach 

mieszkalnych w ramach projektu pn. "Granty - wymiana pieców c.o. w Myszkowie" 

dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa 

Śląskiego na lata 2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV Efektywność energetyczna, 

odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 4.6 Czyste powietrze, 

Poddziałanie 4.6.1 Czyste powietrze - konkurs.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska – Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że będzie to podpunkt x) w punkcie 7. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że w związku  z inicjatywą radnych 

dotyczącą przygotowania projektów uchwał w sprawie diet radnych i wynagrodzenia 

burmistrza miasta, zgodnie z § 27 ust. 1 i 2 regulaminu RM radni powinni przyjąć ww. 

inicjatywę w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie inicjatywy radnych dotyczącej podjęcia uchwał. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (18)  

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska – Łazaj 

PRZECIW (1)  

Eugeniusz Bugaj 

NIEOBECNI (2)  

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że w związku z ww. 

inicjatywą proponuje się wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały zmieniającej 
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uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 

Rady Miasta w Myszkowie. 

 

Zapytała czy są pytania w związku z tym projektem? 

Nie zgłoszono pytań. 

 
Głosowano w sprawie:  
Zmiana porządku obrad -wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miasta 

w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska – Łazaj 

PRZECIW (1)  

Eugeniusz Bugaj 

NIEOBECNI (2)  

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że będzie to podpunkt e) w punkcie 7. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że proponuje się także wprowadzenie do 

porządku sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Myszkowa. 

 

Zapytała czy są pytania w związku z tym projektem? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad-wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Miasta Myszkowa.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że będzie to podpunkt f) w punkcie 7. 



7 

 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że na ręce przewodniczącego Rady Miasta 

wpłynęła rezygnacja radnego p. Eugeniusza Bugaja z pełnionej funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. W związku z tym należy zdjąć 

z porządku obrad pkt 8 w dotychczasowym brzmieniu tj. „Wniosek o odwołanie 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie” i wprowadzić w to miejsce punkt 8 

w brzmieniu: „Przyjęcie rezygnacji radnego p.Eugeniusza Bugaja z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie”. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku-zdjęcie pkt 8 w dotychczasowym brzmieniu z porządku sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że punkt 8 został zdjęty z porządku. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przegłosowanie wprowadzenia do porządku 

sesji pkt. 8 w brzmieniu: „Przyjęcie rezygnacji radnego p.Eugeniusza Bugaja  z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie”. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku pkt 10. Wybór kandydata do 

Powiatowej Rady Rynku Pracy (głosowanie błędne). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Radny p.Adam Zaczkowski zwrócił uwagę, że włączone było błędne głosowanie. Radni 

głosowali nie nad tym punktem. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta podziękowała radnemu za zwrócenie uwagi. Poprosiła 

o przygotowanie reasumpcji głosowania dotyczącego wprowadzenia do porządku sesji pkt. 8 

w brzmieniu: „Przyjęcie rezygnacji radnego p.Eugeniusza Bugaja  z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie”. 

 

Głosowano w sprawie: 
Reasumpcja głosowania-Zmiana porządku obrad-wprowadzenie pkt 8 w brzmieniu :Przyjęcie 

rezygnacji radnego p.Eugeniusza Bugaja z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że pkt 8 został wprowadzony do 

porządku. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta wyjaśniła, że w związku z pismem  Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Myszkowie, które państwo radni mieli zamieszczone w e-sesji 

dotyczącym prośby o zgłoszenie kandydata na nową kadencję do Powiatowej Rady Rynku 

Pracy, proponuje się wprowadzenie punktu 10. „Wybór kandydata do Powiatowej Rady 

Rynku Pracy”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku pkt 10. Wybór kandydata do 

Powiatowej Rady Rynku Pracy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zapytała czy są inne uwagi do porządku obrad? 

Nie zgłoszono innych uwag. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 5-7 minut przerwy technicznej, żeby panie z Biura 

Rady mogły wprowadzić te zmiany na e-sesję. 

 

Po przerwie 

 

Do punktu 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

z dnia 30.09.2021r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska poinformowała, że protokół z sesji 

Rady Miasta z dnia 30.09.2021r.  został podpisany. Do protokołu uwag nie zgłoszono.  

 

Do punktu 4.  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że zanim odda głos 

p.burmistrzowi chciała się zwrócić do państwa radnych z sugestią, by pytania do 

sprawozdania p.burmistrza kierować dzisiaj w formie pisemnej. Albo dzisiaj oddając tutaj na 

kartkach pytania albo drogą mailową albo po prostu po sesji. Ułatwi to nam realizowanie 

rozbudowanego porządku obrad tej sesji. Czy ktoś z państwa radnych ma uwagi do mojej 

propozycji? 

Nie zgłoszono uwag. Również p.burmistrz wyraził zgodę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska dodała, że jeżeli ktoś z państwa 

radnych ma potrzebę zgłoszenia się po wystąpieniu p.burmistrza, to ja bardzo proszę. Żeby to 

nie było odebrane, że zabraniam komukolwiek zabrać głos w tym punkcie. 

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym od 30.09.2021r. do 25.11.2021r. (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik odczytała rezygnacje z dniem 25.11.21r. radnych: p.Beaty 

Jakubiec-Bartnik, p.Jerzego Woszczyka, p.Daniela Borka i p.Andrzeja Giewona 

z członkostwa w Klubie Radnych Platforma, Nowoczesna, Koalicja Obywatelska, Przyszłość. 

 

Radny p.Eugeniusz Bugaj zwrócił uwagę, że łamany jest regulamin. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska podziękowała za zwrócenie uwagi. 

Pozostawię to bez komentarza. Pan radny przedstawi swoje stanowisko i wracamy do 

sprawozdania. 

 

Radny p.Daniel Borek powiedział, że jako radny rady miasta podjął decyzję o odejściu 

z Klubu Radnych Platforma, Nowoczesna, Koalicja Obywatelska, Przyszłość i z tego miejsca 

też chciałby podziękować członkom klubu. Żywię jednak nadzieję, że pomimo zaistniałej 

sytuacji nadal będziemy współpracować dla dobra miasta i jego mieszkańców, gdyż dla nas, 

jako radnych ten cel jest nadrzędny, ponad podziałami. Dziękuję. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska przeprosiła za złamanie regulaminu. 

Wracamy do sprawozdania złożonego przez p.burmistrza i głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Halina Skorek - Kawka, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Do punktu 5.  

Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych dokonanej przez Wojewodę 

Śląskiego oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Myszkowie.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska poinformowała, że jako uzupełnienie 

informacji z poprzedniej sesji odczyta pisma, które wpłynęły z Urzędu Skarbowego 

w Myszkowie oraz od Wojewody Śląskiego dotyczące analizy oświadczeń majątkowych 

(pisma stanowią załącznik do protokołu). 

 

Do punktu 6.  

Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie za rok szkolny 

2020/2021. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że zgodnie z art. 11 ust. 7 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Prawo oświatowe, burmistrz miasta przedłożył radzie miasta 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie za rok szkolny 2020/2021. 

Informacja została pozytywnie zaopiniowana na połączonym posiedzeniu komisji w dniu 

10.11.21r. Zapytała czy są pytania do przedstawionej informacji. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie za rok szkolny 

2020/2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Do punktu 7. 

Podjęcie uchwał.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że zanim przejdziemy do 

głosowania projektów uchwał, na podstawie stosownych przepisów zgłaszam wniosek 

formalny o odstąpienie od czytania na dzisiejszej sesji projektów uchwał. Jednocześnie 

informuję, że wszystkie projekty uchwał oraz porządek dzisiejszej sesji są dostępne do 

wglądu dla mieszkańców na platformie e-sesji przeznaczonej dla mieszkańców na stronie 

myszkow.esesja.pl. Czy są uwagi do mojego wniosku? 

 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że on nie w temacie wniosku, który 

p.przewodnicząca odczytała, natomiast przed chwilą z wydziału finansowego otrzymałem 

taką prośbę i sugestię, żeby coś sprawdzić w związku z dzisiejszą zmianą porządku obrad. 

Musimy być pewni, że te zmiany będą się odnajdowały akurat w dwóch pierwszych punktach 

czyli w wpf i zmianach w budżecie. Albo, jeśli to możliwe procedować porządek obrad na 

razie z pominięciem pkt a i b. Pani burmistrz zeszła, żeby posprawdzać czy przypadkowo nie 

będę musiał złożyć jakiejś autopoprawki w związku z dzisiejszym porządkiem obrad. Jeśli 

można prosić o 10-15 minut przerwy. 

 

Radny p.Eugeniusz Bugaj powiedział, że jest zdumiony, że w dniu dzisiejszym pani 

przewodnicząca zaproponowała nie odczytywanie projektów uchwał, gdzie wszyscy mają 

oryginalne dokumenty przed sobą, mogą ewentualnie dopytać bezpośrednio. Na jednej sesji 

prowadzonej przeze mnie, gdzie wnioskodawczynią była pani radna Skotniczna, nie mogła 

odczytać, bo nie miała dostępu wszystkich projektów uchwał, nie mogła ich odczytać. 

Wiemy, że ponoć obraziłem w ten sposób, że zaakceptowałem wniosek pani radnej o to, żeby 

odczytywać. Z tego co wiem, to nie było zbyt wielu mieszkańców, którzy odczytywali 

i słuchali tą sesję, w związku z tym proponuję, żeby jednak na dzisiejszej sesji, po pierwsze 

reaktywować komisję uchwał i wniosków, żeby te uchwały mogli mieszkańcy wszyscy 

wysłuchać, może nawet więcej, zadać pytania. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że był wniosek formalny. Prosiłabym 

najpierw o przegłosowanie mojego wniosku formalnego. Jeżeli radni nie wyrażą zgody na 

nieczytanie uchwał, będziemy te uchwały czytać. 

 

Radny p.Eugeniusz Bugaj powiedział, że pozwoli sobie na odmienne zdanie. Porządek obrad 

został przyjęty poprzez głosowanie, w związku z tym nie widzę możliwości zmiany porządku 

obrad poprzez zmienianie go w trakcie jego obrad. 

 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik (Ad Vocem) powiedziała, że to nie jest zmiana porządku 

obrad. Proszę poddać pod głosowanie, w ramach pandemii proszę skrócić do minimum, bo po 

prostu nie będziemy narażać ani siebie ani pracowników. Proszę poddać pod głosowanie 

i zakończyć te zbędne dyskusje. 

 



12 

 

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że chce wesprzeć głos p.Beaty Jakubiec-Bartnik. 

Mamy bardzo dużo projektów uchwał. Jedno ze zgłoszeń, jedno z pism, które wpłynęło do 

rady, jeden z panów radnych powoływał się na  kwestie związane z pandemią. Powinniśmy 

skrócić do minimum czas tej sesji. Mam nadzieję też, że uda się przerwę jak najszybciej 

zakończyć, związaną z weryfikacją projektów uchwał, które są na sesji i też jestem za tym, 

żeby odstąpić od czytania właśnie z tego względu, a nie ze względu na poprzednią sesję czy 

kwestie, które były poruszane przy sesji zdalnej, przy której zagrożeń żadnych dla nikogo nie 

ma. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że jej wniosek formalny oczywiście został 

podyktowany również tym, że obowiązuje nas reżim sanitarny. Jak najkrócej powinniśmy 

przebywać w pomieszczeniach, gdzie znajduje się nas wieli mimo, że posiadamy maseczki. 

W związku z tym uważam, że mój wniosek jest wnioskiem zasadnym i proszę 

o przegłosowanie tego wniosku. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o odstąpienie od czytania projektów uchwał.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina 

Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Lech 

BRAK GŁOSU (2) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zarządziła reasumpcję głosowania, ponieważ za szybko 

została zamknięta tablica do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Reasumpcja głosowania -Wniosek o odstąpienie od czytania projektów uchwał.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam 

Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

PRZECIW (1) 
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Eugeniusz Bugaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Lech 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że rada odstępuje od czytania uchwał 

i ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie 

 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że  poprosił o przerwę dlatego, że jak 

wiadomo każda zmiana podejmowana w uchwałach może mieć pośrednio bądź bezpośrednio 

wpływ na budżet. Dla pewności, żeby później mieć absolutną pewność, że podejmowane 

uchwały będą miały jakby zabezpieczenie i pokrycie, to uspokajam, sprawdziliśmy, nie ma 

potrzeby wprowadzania innych zmian niż tą autopoprawkę, którą wcześniej zgłaszałem, 

w związku z powyższym możemy dalej procedować. Dziękuję za tą przerwę. 

 

a)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Myszków na lata 2021-2032. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na 

lata 2021-2032.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2021. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Do tego projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka. Proszę p.burmistrza o wyjaśnienie czego dotyczy zgłoszona 

autopoprawka. 
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Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że po stronie wydatków majątkowych prosi 

o zmianę planu o 110 tyś zł w rozdziale 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 

w zadaniu inwestycyjnym o nazwie „Przebudowa budynku Miejskiego Domu Kultury wraz 

z instalacjami, etap drugi”. To państwo znajdziecie w załączniku 2.2 pod liczbą porządkową 

37, poprzez zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 110 tyś zł, zwiększając tym samym 

łącznie koszty finansowe zadania. Wyjaśnienie: w ramach powyższego zadania aktualnie 

wykonywane są roboty budowlane. W trakcie wykonywania robót, w ramach 

przedmiotowego zadania, nastąpiła konieczność wykonania robót dodatkowych, które 

wyniknęły ze względu na niedoszacowanie ilościowe w przedmiarach tj. pominięcie części 

wykonywanych robót wyburzeniowych w narożnikach balkonu sali widowiskowej i usunięcia 

gruzu. Roboty dodatkowe wynikają także z konieczności powiązania wydzielonego etapu 

z etapem pierwszym wykonania w 2020 roku. Dotyczy instalacji wody ciepłej i zimnej, 

instalacji c.o., a także z konieczności wykonania części robót przewidzianych do wykonania 

w następnych etapach, a powiązanych z bieżącym etapem. Koniecznym jest wykonanie części 

instalacji elektrycznych i wentylacji mechanicznej, aby w przyszłości nie wykuwać bruzd, 

przebić w ścianach i stropach przebudowanych w bieżącym etapie. Wobec powyższego 

koniecznym jest zabezpieczenie dodatkowych środków na tym zadaniu. Kończąc to 

uzasadnienie, proszę państwa fakt, że my robimy dom kultury podzielony naprawdę na części, 

czasami małe części, niestety zwiększa nam koszty wykonywania, bo my musimy 

wykonywać dodatkowe, to usłyszeliście w wyjaśnieniu, czynności, które jakby na przyszłość 

będą pozwalały połączyć etap jeden z poprzednim i wyjść od razu naprzeciw etapu 

następnego. Taniej by było, gdybyśmy robili dom kultury jednorazowo, kompleksowo. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam 

Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz 

Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Giewon, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
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Radny p.Eugeniusz Bugaj powiedział, że kilka lat temu, kiedy rozpoczynaliśmy działalność, 

jako rada, pojawił się problem podwyższenia kosztów podróży służbowych przysługujących 

radnym, tym samym nazywanych dietami. Wtedy pojawiło się wiele pytań i wątpliwości 

dlaczego, po co, na co. Mam tutaj wypunktowane z porządku obrad, ówczesnego punktu 14, 

wypowiedzi niektórych radnych. Z uwagi na pandemię nie będę ich odczytywał. Odwołałam 

się do państwa sumienia, żebyście sobie przypomnieli. Dzisiaj znacznie większa kwota ma 

być podwyższona, dieta nie o 160 zł, tylko o 1000 zł. Przy wprowadzeniu „Polskiego Ładu” 

wkradły się właśnie takie dobre sugestie, jak podwyższenie między innymi diet dla radnych. 

Myślę, że po trzech latach działalności zasłużyliście na nie. Gratuluję. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik powiedziała, że radni miasta Myszkowa, większość, a nawet 

niektórzy całe diety przeznaczamy na cele charytatywne. Myślę, że te pieniądze na pewno nie 

pójdą do naszych kieszeni, tylko będziemy wspierać mieszkańców i pomagać. To tak ad 

vocem do dobrego serca pana radnego. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych przysługujących radnym Rady Miasta w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

PRZECIW (1) 

Eugeniusz Bugaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Myszkowa.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Zofia Jastrzębska, 

Dominik Lech, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 
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Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, 

Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz 

Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów Mrzygłódka, 

Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów Mrzygłódka, Mrzygłód, 

Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia 

oraz fragmentów obrębu Myszków. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia oraz 

fragmentów obrębu Myszków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w Gminie Koziegłowy (obręb Postęp). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w Gminie Koziegłowy (obręb Postęp).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

k) Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Myszków, wysokości stawek procentowych i warunków 

udzielania bonifikat. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Myszków, wysokości stawek procentowych i warunków 

udzielania bonifikat.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

l) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta 

w Myszkowie z dnia 1 września 2016r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Myszkowa. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 1 września 2016r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Myszkowa.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam 

Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Giewon, Norbert Jęczalik 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

m) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na kierownika 

Komunalnego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Myszkowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały wszyscy radni 

otrzymali. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po rozpoznaniu ww. skargi zarekomendowała 

uznanie jej za zasadną. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na kierownika Komunalnego 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Myszkowie (skarga zasadna).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

PRZECIW (5) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Dominik Lech, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Daniel Borek, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - 

Kawka, Jacek Trynda 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

n) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta 

Myszkowa. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały wszyscy radni 

otrzymali. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po rozpoznaniu ww. skargi nie przedstawiła 

rekomendacji, ponieważ w głosowaniu nad opinią o bezzasadności skargi nie uzyskano 
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wymaganej większości ( 4 głosy za, 4 głosy przeciw). Ostatecznie to Rada rozstrzyga 

o rozpatrzeniu skargi. Proszę o propozycję sposobu rozstrzygnięcia ww. skargi. 

 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że w związku z tym, że na komisji skarg i wniosków 

nie wypracowano jednolitego stanowiska odnośnie przedstawienia projektu uchwały, 

zgłaszam oficjalny wniosek formalny wniosek o uznanie skargi za bezzasadną. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że poddaje pod głosowanie uznanie skargi 

za bezzasadną. Zapytała czy są pytania do tego projektu? 

Nie zgłoszono pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa 

(skarga bezzasadna).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata 

Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, 

Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Magdalena Balwierz, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że chciał się odnieść do punktu 

poprzedniego, bo nie chce się wypowiadać w sprawie skargi na swoją osobę, zresztą komisja 

wnikliwie to oceniała. Natomiast chcę powiedzieć, że praca w urzędzie, zwłaszcza 

w ostatnich czasach stała się szczególnie trudna. Ja pozwoliłem sobie na pochylenie się nad 

różnymi skargami historycznymi, kilkoma, które miały miejsce we wcześniejszych czasach 

i powiem tak. Oceniam też mojego kierownika, oceniam go krytycznie, w sensie takim, że 

widzę i dobre strony i złe strony. Z niepokojem jakby obserwuję państwa werdykt, oczywiście 

nie pozostaje mi nic innego, tylko wysyłam taki sygnał, że oby to nie stanowiło jakiejś 

eskalacji w stosunku do moich innych pracowników, bo skargę na nas jest bardzo łatwo 

złożyć. 

o) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały wszyscy radni 

otrzymali. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 22.11.21r., po 

omówieniu skargi na kierownika Urzędu Stanu Cywilnego zarekomendowała stanowisko, iż 

skargę należy przekazać do rozpatrzenia właściwemu organowi tj. burmistrzowi miasta 

Myszkowa. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

p) Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Myszków z organizacjami 

pozarządowymi na 2022 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Myszków z organizacjami 

pozarządowymi na 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata 

Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, 

Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Jacek Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 

PRZECIW (1) 

Tomasz Szlenk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Magdalena Balwierz, Norbert Jęczalik, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

r) Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy w celu zawarcia porozumienia 

o utworzeniu Klastra Energii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 
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Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy w celu zawarcia porozumienia 

o utworzeniu Klastra Energii.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Halina Skorek - Kawka 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

s) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta Myszków na lata 2021-2028. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Myszków na lata 2021-2028.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Giewon, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

t) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Myszkowa na 2021r. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miasta. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Myszkowa na 2021r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam 

Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

u) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/18 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta 

w Myszkowie oraz ustalenia ich składu osobowego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. W związku z wnioskiem klubu radnych SIL dotyczącym zmiany ww. uchwały 

poprzez powołanie do życia w miejsce istniejącej Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju -

Komisji Finansów i Budżetu oraz w miejsce istniejącej Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście- Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, należy powołać nowe składy ww. komisji. W tym 

miejscu chciałam złożyć informację, że pani przewodnicząca Komisji Finansów, Budżetu 

i Rozwoju Miasta p.Beata Pochodnia złożyła rezygnację ze swojej funkcji. Przedstawiam 

państwu tylko informację, nie będziemy tego głosować, ponieważ w związku z tym, że 

komisje zostają podzielone, głosowanie byłoby bezprzedmiotowe. Proszę zatem 

o wpisywanie się chętnych radnych do składów ww. komisji na przygotowanych listach. 

Proszę o 15 minut przerwy na wykonanie tych czynności. 

 

Po przerwie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta przypomniała, że przerwa miała na celu zapisywanie się 

państwa radnych do Komisji Finansów i Budżetu oraz Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście. Ponieważ padło pytanie i są wątpliwości odnośnie 

tej uchwały w sprawie powołania komisji czy ona zostaje przeprowadzona zgodnie 

z zasadami, zgodnie z prawem, ja pozwolę sobie poprosić panią radcę prawną o zabranie 

głosu w tej sprawie i wyjaśnienie. 
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Radca Prawny p.Jolanta Trebisz-Kręska powiedziała, że zmieniamy uchwałę w sprawie 

powołania komisji i ustalenia składu osobowego, a konsekwencją zmiany tej uchwały będzie 

zmiana kolejnej uchwały czyli zmiana przedmiotu działalności tych komisji. W związku 

z czym według mojej oceny to jest dobrze, bo w miejsce tych dwóch dotychczasowych 

komisji wchodzą nowe komisje, z nowym składem osobowym i z nowym zakresem działania. 

Konsekwencja tego będzie wybór ich przewodniczących. Ja nie widzę podstawy do używania 

sformułowania „likwiduje się i powołuje się nowe”, bo uchwałę mamy w sprawie powołania 

komisji i ustalenia ich składu osobowego i to robimy. Dwie nowe komisje powstają z nowym 

składem osobowym, nowym przedmiotem działania i z nowymi przewodniczącymi 

w konsekwencji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała składy osobowe komisji, które powstają. 

Zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 

listopada 2018r. w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta w Myszkowie oraz 

ustalenia ich składu osobowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina 

Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Dominik Lech, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

w) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/4/18 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miasta w Myszkowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że w związku z podjęciem poprzedniej 

uchwały należy wybrać przewodniczących powołanych do życia komisji. Proszę o zgłaszanie 

kandydatów na przewodniczących. Pierwsza Komisja Finansów i Budżetu. 

 

Radny p.Tomasz Szlenk zgłosił kandydaturę kolegi Adama Zaczkowskiego. 

 

Radny p.Adam Zaczkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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kandydatury radnego p. Adama Zaczkowskiego na przewodniczącego Komisji Finansów 

i Budżetu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina 

Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Dominik Lech, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że z głosowania wynika, że p.Adam 

Zaczkowski został przewodniczącym Komisji Finansów i Budżetu. Pogratulowała radnemu. 

 

Radny p.Tomasz Szlenk poprosił o 10 minut przerwy. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła o zgłoszenie kandydata na przewodniczącego 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście. 

 

Radny p.Robert Czerwik zgłosił kandydaturę radnego Dominika Lecha. 

 

Radny p. Dominik Lech wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
kandydatury radnego p. Dominika Lecha na przewodniczącego Komisji Rozwoju, Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 14, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Dominik Lech, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (14) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir 

Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że p.Dominik Lech został wybrany 

przewodniczącym Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku 

w Mieście. Pogratulowała radnemu. Poprosiła o przegłosowanie uchwały uzupełnionej 

o nazwiska kandydatów. Zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/4/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 

22 listopada 2018r. w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta 

w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

x) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/18 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 27 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji 

Rady Miasta. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 

27 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miasta.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

y) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/18 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie powołania członków oraz wyboru 

Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady 
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Miasta w Myszkowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Projekt uchwały został przygotowany w związku z rezygnacją radnego p.Jacka 

Tryndy z funkcji wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Proszę o zgłaszanie 

kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna p.Ewa Ziajska-Łazaj zgłosiła kandydaturę p.Roberta Czerwika. 

 

Radny p.Robert Czerwik wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
kandydatury radnego p. Roberta Czerwika na wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 14, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Dominik Lech, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (14) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir 

Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały 

wzbogaconego o kandydata na wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zapytała czy są 

pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 

listopada 2018r. w sprawie powołania członków oraz wyboru Przewodniczącego, 

Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Sławomir Jałowiec, Zofia 

Jastrzębska, Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert Jęczalik, 

Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 
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z) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania 

na realizację przedsięwzięć niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach 

projektu pn. "Granty - wymiana pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze 

środków Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 

2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV Efektywność energetyczna, odnawialne 

źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 

4.6.1 Czyste powietrze - konkurs. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. 

Zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania na realizację 

przedsięwzięć niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach projektu pn. "Granty - 

wymiana pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV 

Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 

4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 4.6.1 Czyste powietrze - konkurs.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Do punktu 8.  

Przyjęcie rezygnacji radnego p.Eugeniusza Bugaja z funkcji wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta w Myszkowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska poinformowała, że w dniu 

22.11.2021r. do przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie wpłynęła rezygnacja radnego 

p.Eugeniusza Bugaja z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. Zgodnie 

z art. 19 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym w przypadku rezygnacji 

przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego, rada podejmuje uchwałę w sprawie przyjęcia 

tej rezygnacji nie później niż w ciągu 1 miesiąca od dnia złożenia rezygnacji. Zapytała czy 

pan wiceprzewodniczący Eugeniusz Bugaj chciałby zabrać głos? 

Radny p.Eugeniusz Bugaj powiedział, że wniosek wpłynął od klubu PiS mówiący o tym, że 

nie spełniam, nie realizuję podstawowego dokumentu, jakim jest regulamin funkcjonowania 

rady miasta. Otóż pozwolę sobie tylko odnieść się króciutko z uwagi na pandemię, że 

podstawa w zabieraniu głosu krytyki powinna być oparta na podstawowej wiedzy, a nie na jej 

ignorancji. Brak znajomości prawa, ustaw państwa i rozporządzeń nie daje prawa do jego 
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zabierania. W związku z powyższym dziękuję za dotychczasową możliwość pełnienia funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. Dziękuję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie rezygnacji radnego z funkcji wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir 

Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Dominik Lech, Jacek Trynda, Ewa 

Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że rezygnacja p.Eugeniusza Bugaja 

została przyjęta. 

 

Do punktu 9.  

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska poinformowała, że w związku 

z przyjęciem przez Radę Miasta w Myszkowie rezygnacji p.Eugeniusza Bugaja z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady, należy uzupełnić wakat. 

 
a) zgłaszanie kandydatów 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcję 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta.  

 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że w imieniu klubu PiS zgłasza kandydaturę radnej 

p.Iwony Skotnicznej na stanowisko wiceprzewodniczącej Rady Miasta w Myszkowie. Pani 

radna Iwona Skotniczna jest długoletnią radną naszego miasta, piastuje zaszczytny urząd 

radnego czwartą kadencję, jest merytorycznie przygotowana do objęcia tego stanowiska, 

spełnia wszystkie wymogi formalne i w związku z tym proszę państwa o szerokie poparcie tej 

kandydatury i głosowanie za panią Iwoną Skotniczną. 

 

Radna p.Iwona Skotniczna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska poinformowała, że przeprowadzeniem 

wyborów zajmie się Komisja Skrutacyjna wybrana spośród radnych. Proponuję przystąpić do 
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powołania spośród radnych 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Poprosiła o zgłaszanie 

kandydatur. 

 

Radna p.Iwona Skotniczna zgłosiła kandydaturę radnego p.Sławomira Jałowca. 

 

Radny p.Adam Zaczkowski zgłosił kandydaturę radnego p.Tomasza Szlenka. 

 

Radny Robert Czerwik zgłosił kandydaturę radnej p. Ewy Ziajskiej-Łazaj. 

 

Radny p.Daniel Borek zgłosił kandydaturę radnej p.Beaty Jakubiec-Bartnik. 

 

Radny p.Tomasz Szlenk powiedział, że on w takim razie zrezygnuje, bo mają być trzy osoby. 

 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik zaproponowała przegłosowanie poszczególnych kandydatur. 

 

Radny p.Tomasz Szlenk powiedział, że on rezygnuje. 

 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik powiedziała, że to ona zrezygnuje, a pan Tomek niech 

zostanie. 

 

Kandydaci do Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę na kandydowanie do ww. komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
wybór Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że Rada Miasta powołała Komisję 

Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie. 

Poprosiła o zajęcie miejsca  dla Komisji Skrutacyjnej i wybranie spośród siebie 

przewodniczącego tejże Komisji. Zapytała kto został przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej. 
 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny p.Sławomir Jałowiec. 

 

c) przyjęcie regulaminu wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska poinformowała, że projekt regulaminu 

wszyscy radni otrzymali. Zapytała czy radni życzą sobie, aby odczytać projekt regulaminu? 

Radni nie zgłosili uwag do regulaminu, zdecydowali o nie odczytywaniu projektu regulaminu.  
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie regulaminu głosowania-wybór wiceprzewodniczącego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

d) przeprowadzenie głosowania. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska poprosiła Komisję Skrutacyjną 

o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania. 

 

Ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła Komisję Skrutacyjną o rozdanie radnym kart do 

głosowania, a radnych o głosowanie. Poinformowała, że na końcu sali jest stolik 

przygotowany do tajnego głosowania. 

 

Po głosowaniu przez radnych wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła Komisję 

Skrutacyjną o wyczytywanie z listy obecności radnych, którzy będą wrzucać karty do urny. 

 

Po zakończeniu głosowania wiceprzewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 10 minutową przerwę, 

podczas której Komisja Skrutacyjna obliczyła głosy i sporządziła protokół. 

 

Po przerwie wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej p. Sławomira Jałowca o odczytanie protokołu wyboru wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta w Myszkowie. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p.Sławomir Jałowiec odczytał protokół z wyboru 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie (protokół głosowania i karty do 

głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu). 

 

W wyborach tajnych radna p.Iwona Skotniczna została wybrana na wiceprzewodniczącą 

Rady Miasta w Myszkowie. 

 
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska poprosiła o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/2/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 listopada 

2018r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta w Myszkowie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/2/18 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 22 

listopada 2018r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta podziękowała za pracę Komisji Skrutacyjnej. 

Pogratulowała p.Iwonie Skotnicznej wyboru. 

 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak pogratulował radnej p.Iwonie Skotnicznej wyboru na 

wiceprzewodniczącą Rady Miasta w Myszkowie. 

 

Do punktu 10.  

Wybór kandydata do Powiatowej Rady Rynku Pracy. 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poprosiła o zgłoszenie kandydata do Powiatowej Rady 

Rynku Pracy. 

 

Radna p.Iwona Skotniczna zaproponowała kandydaturę radnego p.Sławomira Jałowca. 

 

Kandydat p. Sławomir Jałowiec wyraził zgodę. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wybór kandydata do Powiatowej Rady Rynku Pracy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że p.Sławomir Jałowiec został 

kandydatem do Powiatowej Rady Rynku Pracy. Pogratulowała radnemu. 
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Do punktu 11.  

Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie 

zostały złożone żadne interpelacje. 

 
Do punktu 12.  

Wnioski i oświadczenia radnych.  

Radny p.Dominik Lech podziękował za zaufanie i udzielenie mu ponownego mandatu przy 

komisji rolnictwa. Chciałem również podziękować moim kolegom, z którymi 

współpracowałem z poprzedniego klubu. Nigdy nie mieliśmy jakichś tam zgrzytów, zawsze 

nam się współpracowało dobrze, na spokojnie. Serdecznie wam dziękuję. Może to ma być 

tak, jak w małżeństwie, nie każdy musi mieszkać razem, ale może można nadawać na tych 

samych falach. Myślę, że ta współpraca będzie dalej taka, jak była i z resztą radnych również. 

Jeszcze chciałbym przypomnieć, że był ostatnio program wymiany pieców, który nie wypalił, 

ale u nas w urzędzie miasta, to jest raczej do mieszkańców informacja, jest komórka 

odpowiedzialna za program „Czyste Powietrze”, są też dotacje gminne. Jeżeli by mieszkańcy 

chcieli skorzystać z takiej pomocy czy z „Czystego Powietrza” czy z wymiany pieców na 

gazowe czy peletowe czy pompę ciepła, u nas w urzędzie miasta jest taka komórka i wiem, że 

te panie bardzo chętnie udzielają tej pomocy. Tyle z mojej strony. Dziękuję. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik pogratulowała kolegom nowych stanowisk. Życzyłabym 

wszystkich takich sesji, aby do końca odbywały się w tak kulturalnej atmosferze. My 

odchodzimy tylko z klubu, a zostajemy dalej radnymi i uważam, że ten krok może tylko iść 

ku dobremu i możemy się zjednoczyć wszyscy dla dobra wspólnego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta pogratulowała nowym przewodniczącym 

i wiceprzewodniczącej rady, że zostali wybrani tak licznymi głosami. 

 

Do punktu 13. 

Zamknięcie obrad sesji.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  p. Zofia Jastrzębska poinformowała, że kolejna sesja 

zwyczajna zaplanowana jest na 28.12.21r. W związku ze zbliżającym się okresem 

świątecznym złożyła życzenia obecnym na sali oraz mieszkańcom Myszkowa. Powiedziała, 

że kolejna sesja będzie między świętami, a nowym rokiem, nie będzie okazji do złożenia 

życzeń. Pragnę życzyć zdrowych świąt, spędzonych wśród bliskich, w miłości, w przyjaźni, 

w dobrej atmosferze. Życzę państwu chwili zapomnienia i oderwania się od codzienności. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.Zofia Jastrzębska 

zamknęła obrady XLIII sesji Rady Miasta w Myszkowie. 

 

 

      Wiceprzewodnicząca  

Rady Miasta  w Myszkowie 

Zofia Jastrzębska 
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Przygotował(a): Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


